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BRM.0012.5.19.2025 

 

Protokół nr 11/2025 

 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

w dniu 17 kwietnia 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola składało się z dwóch części:  

z wizyty członków Komisji w Młodzieżowym Dom Kultury przy ul. Skautów Opolskich 10 oraz  

z posiedzenia w ratuszu w sali 312. 

 

Pierwsza część posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury rozpoczęła się o godzinie  

1100 w Młodzieżowym Domu Kultury i trwała do godziny 13.00. Podczas spotkania omówiono  

temat z planu pracy Komisji pt. Dokumentacja nowego Młodzieżowego Domu Kultury, założenia 

i plany z uwzględnieniem Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ulicy Skautów Opolskich. Elżbieta 

Marciniszyn dyrektorka Młodzieżowego Domu Kultury w Opolu wraz z Marcinem Dudą 

dyrektorem Miejskiej Biblioteki Publicznej w Opolu przedstawili obecnym plany związane  

z rozbudową Młodzieżowego Domu Kultury oraz filii Miejskiej Biblioteki Publicznej 

mieszczącej się w tym samym budynku. Radni zostali także oprowadzeni przez dyrekcję po 

siedzibach obu jednostek oraz mieli możliwość zapoznania się z działalnością artystyczną  

MDKu, a także szczegółowym projektem zmian. 

W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedziały się radne: Agnieszka Kamińska, Anna 

Tabisz i Anna Łęgowik oraz Elżbieta Marciniszyn dyrektorka Młodzieżowego Domu Kultury  

w Opolu, a także Marcin Duda dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Opolu. 

 

Przewodnicząca Komisji radna Anna Łęgowik podziękowała w imieniu Komisji za 

spotkanie i życzyła dyrektorom realizacji założeń i planów. 

 

 Druga część posiedzenia odbyła się w opolskim ratuszu w sali 312 i trwała od godz.13.42  

do 15.21.    

      Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Łęgowik – przewodnicząca Komisji.        

      Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji. 

      W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 6 członków Komisji 

(radni: Marek Kawa, Agnieszka Kamińska, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Piotr 

Mielec).  

     Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

 

I część - godz. 11.00 Młodzieżowy Dom Kultury ul. Skautów Opolskich 10. Temat z planu 

pracy Komisji: Dokumentacja nowego Młodzieżowego Domu Kultury, założenia i plany  

z uwzględnieniem Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ulicy Skautów Opolskich. 
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II część - godz. 13.30 posiedzenie w ratuszu. 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 10/2025 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola  

z posiedzenia w dniu 20 marca 2025 r. 

2.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla studentów uczelni z Opola wykazujących się znaczącymi 

osiągnięciami – Program Stypendialny pn.: „Stypendia Prezydenta Miasta Opola” (druk nr 289). 

3. Temat z planu pracy Komisji: Analiza planów finansowych instytucji kultury  

z wyszczególnieniem środków na działalność merytoryczną instytucji kultury zawartą w dotacji 

Organizatora oraz środki na niezbędne remonty w przekazywanej dotacji Organizatora. 

4.  Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

      Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 10/2025 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta 

Opola z posiedzenia w dniu 20 marca 2025 r. jednogłośnie w obecności 6 radnych.  

Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Marek Kawa, Agnieszka Kamińska, Justyna Kowol, 

Anna Łęgowik, Piotr Mielec i Anna Tabisz. 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia:    

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla studentów uczelni z Opola wykazujących się znaczącymi 

osiągnięciami – Program Stypendialny pn.: „Stypendia Prezydenta Miasta Opola” (druk nr 289) 

przedstawił Michał Kramarz naczelnik Biura Obsługi Inwestorów oraz Marcin Dudek główny 

specjalista w Biurze Obsługi Inwestorów. 

Pytania do powyższego zadała radna Anna Tabisz , a odpowiedzi udzielił Marcin Dudek 

główny specjalista w Biurze Obsługi Inwestorów. 

W dyskusji nikt się nie wypowiedział. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 17 kwietnia 2025 r.  

do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla studentów uczelni z Opola wykazujących się znaczącymi 

osiągnięciami – Program Stypendialny pn.: „Stypendia Prezydenta Miasta Opola”  

(druk nr 289) 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 
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Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Agnieszka Kamińska, 

Justyna Kowol, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Piotr Mielec i Anna Tabisz). 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia: 

 

Temat z planu pracy Komisji: Analiza planów finansowych instytucji kultury  

z wyszczególnieniem środków na działalność merytoryczną instytucji kultury zawartą w dotacji 

Organizatora oraz środki na niezbędne remonty w przekazywanej dotacji Organizatora nie 

został omówiony ze względu na wniosek wszystkich członków Komisji Edukacji o następującej 

treści:  

W związku z brakiem dostarczenia materiałów zgodnie z przepisami statutu i brakiem 

możliwości zapoznania się i właściwego przygotowania radnych, prosimy, aby wszystkie tematy, 

które wpłyną po terminie były procedowane w kolejnym miesiącu. 

Wniosek został przyjęty w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Agnieszka 

Kamińska, Marek Kawa, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Piotr Mielec). 

Powyższy temat zostanie omówiony zgodnie z wolą Komisji na posiedzeniu Komisji w miesiącu 

maju. 
 

Przewodnicząca Komisji radna Anna Łęgowik zaproponowała, aby na następne posiedzenie 

Komisji zaprosić Prezydenta Miasta Opola Arkadiusza Wiśniewskiego, który jest bezpośrednio 

odpowiedzialny za tematy związane z kulturą. 

Do punktu 4. porządku posiedzenia: 

 W puncie sprawy różne przewodnicząca Komisji radna Anna Łęgowik oddała głos 

przedstawicielom Młodzieżowej Rady Miasta w Opolu przybyłym na posiedzenie Komisji. 

Poruszyli oni kwestie związane z powstającym w Opolu miejscem dla młodzieży w ramach 

projektu Urban Lab, szczególnie pod kątem współpracy przedstawicieli Miasta Opola  

z młodzieżą zaangażowaną w ten projekt. 

 

     W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedziały się radne: Agnieszka Kamińska, 

Justyna Kowol, Anna Tabisz i Anna Łęgowik oraz radni Marek Kawa i Piotr Mielec,  

a także Aleksander Iszczuk naczelnik Wydziału Oświaty, Marcin Duda dyrektor Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Opolu oraz przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miasta. 

 

W związku z dyskusją jaka wywiązała się nad powyższym wszyscy członkowie Komisji 

Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola złożyli wniosek: 

Wnioskujemy o wyznaczenie przestrzeni lokalowej w Ratuszu z przeznaczeniem na 

spotkania Młodzieżowej Rady Miasta. 

Wniosek został przyjęty w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Agnieszka 

Kamińska, Marek Kawa, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Piotr Mielec). 
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Przewodnicząca Komisji Anna Łęgowik złożyła obecnym życzenia z okazji zbliżających 

się Świąt Wielkanocnych. 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie. 

                                                                    

                              

 

        Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

                                                                                            radna Anna Łęgowik 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


